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To:

[I CEC mn
From:

Sent: Mon 12/7/2020 2:56:53 PM

Subject: RE: Registratieexperts in de werkgroepen

Received: Mon 12/7/2020 2:56:53 PM

Hol JERE
(tijdens call met GGDGHOR)

Zie jij iemand voorje die kan aansluiten bij die tafels?

Ik doe GGDGHOR en VZVZ.

Met vriendelijke groet,

RIVM Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

| Kamer] ENIEY flex

trom: IEE SEI cv >

Sent: maandag 7 december 2020 15:55

To:IECRETim >
Subject: RE: Registratieexperts in de werkgroepen

Zojuist heb ik dit doorgegeven.

Gr,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Ministerie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport
A. van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA | Bilthoven

Postbus 1| 3720 BA Bilthoven

M- 5.1.2e

E: rivm.nl

Sent: maandag 7 december 2020 15:24

To: y  5i2e [clive
Subject: FW: Registratieexperts in de werkgroepen

Importance: High

Zojuist werd mij gevraagd onderstaande capaciteit te leveren.

Die capaciteit is nu niet beschikbaar.

M.i. profiel Informatiemanager.

Graag in de Dagstart aangeven dat deze capaciteit nu niet beschikbaar is.

Zie verder hieronder.
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Met vriendelijke groet,

| KamerfERPLH| flex

Sent: maandag 7 december 2020 13:40

@rivm.nl>;
5.1.5

Subject: RE: Registratieexperts in de werkgroepen

@rivm.nl>

Drivm.nl>; @rivm.nl>

Ha collega’s,

By snap je reactie hieronder maar ik denk dat het essentieel is dat in de werkgroepen voor de uitvoering

goede) afvaardiging komt vanuit CIMS. Dat hoef jij niet allemaal zelf te doen maar het moet iemand zijn die de

(on)mogelijkheden van de ICT/registratie kan duiden in de overleggen RIVM-intern en de overleggen met de

veldpartijen over hoe de verschillende onderdelen van de vaccinatiecampagne worden ingericht.

Voorbeeld: als we vanmiddag met de GGD spreken zullen vragen aan de orde komen als ‘hoe gaan we oproepen?
en ‘hoe gaan we registreren?’. Het lijkt me essentieel dat we dan vanuit het RIVM direct vanuit de verschillende

disciplines de juiste inbreng kunnen leveren. Momenteel gaat er teveel mis in de communicatie tussen het

werkpakket registratie enerzijds en de werkpakketten in de uitvoering anderzijds met veel gedoe, ook in het

externe veld, tot gevolg.

Ik cc ER even die volgens mij ook op deze lijn zit.

Groet JERI

From: [EEE rivm.nl>

Sent: maandag 7 december 2020 13:19

rium. ol;IEEE

rivm.nl>

@rivm.nl>

@rivm.nl>;

Subject: Registratieexperts in de werkgroepen

Importance: High

vito EEES
In vervolg op de ingelaste kernteamoverleg en telefoontje met[IEEHet volgende.

Jullie vragen experts vanuit de landelijke registratie om deel te nemen aan de volgende overleggen:

« Werkgroep verpleeghuizen, elke donderdag, ook voorbereiding, of alleen voorbereiding op donderdag 12:00

uur;

 Werkgroep werknemers.

« werkgroep uitvoering HA JRF

« werkgroep uitvoering zorginstellingen;
« werkgroep uitvoering GGD.

ECE:°
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Vragen die aan mij/registratie gesteld worden m.b.t. juridische grondslagen en financiering kan ik niet

beantwoorden.

Nut en noodzaak van landelijke registratie is voor mij een gegeven, ik kan daar niet over gaan onderhandelen.

Het zijn ws. allemaal use case vragen.

Pas op voor rondjesdraaien: jullie hebben input gegeven aan de Use Case, die is leidend voor de registratie.
Het is niet aan mij om met het werkveld de use case te gaan uitonderhandelen.

Op dit moment zijn er geen experts die vrijgespeeld kunnen worden.

Ik zal nagaan of er mensen kunnen worden aangetrokken voor deelname aan deze werkgroepen.

Met vriendelijke groet,

| kame [EXER] flex


